

**No. 36868. Multilateral**

AGREEMENT CONCERNING THE ESTABLISHING OF GLOBAL TECHNICAL REGULATIONS FOR WHEELED VEHICLES, EQUIPMENT AND PARTS WHICH CAN BE FITTED AND/OR BE USED ON WHEELED VEHICLES. GENEVA, 25 JUNE 1998 [United Nations, Treaty Series, vol. 2119, I-36868.]

**ACCESSION\***

**Albania**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 19 September 2024*

*Date of effect: 18 November 2024*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 19 September 2024*

*\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

**N° 36868. Multilatéral**

ACCORD CONCERNANT L'ÉTABLISSEMENT DE RÈGLEMENTS TECHNIQUES MONDIAUX APPLICABLES AUX VÉHICULES À ROUES, AINSI QU'AUX ÉQUIPEMENTS ET PIÈCES QUI PEUVENT ÊTRE MONTÉS ET/OU UTILISÉS SUR LES VÉHICULES À ROUES. GENÈVE, 25 JUIN 1998 [Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2119, I-36868.]

**ADHÉSION\***

**Albanie**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 19 septembre 2024*

*Date de prise d'effet : 18 novembre 2024*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 19 septembre 2024*

*\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.*